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Delegatov ni bilo na sejo
Na aprilskem zasedanju zbora krajevnih skupnosti

skupščine občine Center se je zgodilo, da se zaseda-
nja ni udeležila delegacija KS Ledina. Toje biipovod,
da so se 18. maja zbrali na skupnem sestanku pred-
stavniki vseh družbenopolitičnih organizacij v tej kra-
jevni skupnosti, predstavniki OK SZDL in seveda tudi
vsa deiegacija. Točneje povedano - morala bi biti
vsa, vendar pa so od devetih delegatov prišli samo
štirje.

Delegati imajo neprijeten
občutek, da so nepomembni,
je dejal vodja delegacije in
opozoril, da predloge delega-
tov zavračajo brez pojasnil in
da čedalje bolj pogosti admi-
nistrativni ukrepi ožijo mož-
nosti za delovanje delegatov
in da se zato njihov interes
manjša.

Iz razprave pa je bilo razvi-
dno, da vse to ni edini vzrok
za nesklepčnost na sejah dele-
gacije. Sicer pa sestanek ni bil
namenjen ugotavljanju odgo-
vornosti za odsotnost delega-
cije na zasedanju zbora KS. V
sproščenem pogovoru naj bi
ugotovili, kateri so tisti pro-
blemi, ki tarejo krajevno
skupnost Ledina in kaj bi ka-
zalo napraviti, da bi delo ste-
klo, da bi lažje premagovali
težave, ki so jim na poti.

Navedli so več težav, med
katerimi kaže vsekakor ome-
niti dokaj neugodno kadrov-
sko strukturo. Tako imajo na
primer osnovno organizacijo
ZK, katere poprečna starost
je 70 let. Večina članov ZK
prihaja na sestanke samo še iz
zavesti ne pa zato, ker bi mo-
gli tvorno delovati v organiza-
ciji. Problem ni nerešljiv, ver-
jetno pa so ga premalo odloč-
no postavljali na dnevni red.
V krajevni skupnosti je veliko
mladih članov ZK, ki pa so
organizacijsko povezani v
svojih delovnih organizscijah,
vendar pa njihovega vpliva ni
čutiti v KS.

Delegacija za zbor K S je
verjetno premajhna. Samo
devet jih je, medtem ko imajo
delegacije drugih K S več čla-

nov. Razen tega je najbrž tudi
premalo povezanosti med de-
legacijo in družbenopolitični-
mi organizacijami. Delegat
vsekakor ne sme biti osam-
ljen pri oblikovanju stališč,
pač pa mora zahtevati mnenja
DPO. Te povezave očitno ni
bilo in zato je na mestu ugoto-
vitev, da bo za razreševanje
vseh problemov potrebna
skupna akcija. Če bodo notra-
nji odnosi v K S trdni in ureje-
ni, potem bo tudi delo delega-
cije teklo več ali manj gladko.
Vsekakor pa bo potrebno v
prihodnje temeljito razmisliti,
koga bomo predlagali in izvo-
lili za delegata. N. I.


